

球幕電影 DOME SHOW

Nature's Hidden
真菌 Kingdom
的神秘王國



13.1-30.9.2023

香港太空館 HONG KONG SPACE MUSEUM



《真菌的神秘王國》

真菌這種生物真奇妙，在地球上幾乎無處不在。它們有不同種類，但大部分都太微細而毫不起眼，既可以附在我們身上或體內，亦可在周圍環境當中找到。真菌可以醫治我們，滋養我們，甚或毒害我們。它們的生命力非常頑強，儘管經歷地球五次大滅絕仍能存活至今。

在球幕電影《真菌的神秘王國》中，著名的英國生物學家梅林·謝爾德雷克博士會帶我們走進全球其中一個最古老的溫帶雨林，尋找那些非常罕見又怪異的真菌，並探索如何利用真菌解決困擾大城市的一些嚴峻環境挑戰。

進入真菌神秘王國的奇妙旅程剛剛開始，還有數以百萬計的種類仍等待着我們發現。

片長：41分鐘

放映時間

下午5:00

星期一、三、四及五

上午11:00/下午3:30/晚上8:00

星期六、日及公眾假期

\$32 (後座) ; \$24 (前座)

全日制學生、殘疾人士 (及一名同行照料者) 及60歲或以上高齡人士半價優惠



電影網址 Film website

2721 0226

<https://hk.space.museum>

香港太空館 HONG KONG SPACE MUSEUM 九龍尖沙咀梳士巴利道十號 10 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon

"Nature's Hidden Kingdom"

Fungi are miraculous organisms which can be found almost everywhere on Earth. They have a wide range of species, of which most are inconspicuous due to tiny size of their structures. They can be found on us, in us, and all around us. They can heal us, nourish us, or poison us. Fungi are some of nature's greatest survivors, enduring through five mass extinctions on Earth.

In the Dome Show "Nature's Hidden Kingdom", we will join acclaimed British biologist, Dr. Merlin Sheldrake, on a quest to find rare and strange fungi ever discovered in one of the most ancient temperate rainforests on Earth. We will also explore how fungi might help address some of our biggest environmental challenges in the present mega-cities.

With millions more species to discover, our amazing journey into the secret kingdom of fungi has just begun.

Show Duration: 41 minutes

Show Schedule

5:00 pm

Monday, Wednesday, Thursday and Friday

11:00 am / 3:30 pm / 8:00 pm

Saturday, Sunday and public holiday

\$32 (stalls), \$24 (front stalls)

Half-price concession is applicable to full-time students, people with disabilities (and one accompanying carer) and senior citizens aged 60 or above